



Husayn Marani

Husayn Marani is in his second year of doctoral studies at the Institute of Health Policy, Management and Evaluation at the University of Toronto. He holds a Master of Science in Health Policy from the London School of Economics and a Bachelor of Health Science from the University of Western Ontario. His research interests include comparative health policy, social care, social health protection, and caregiver welfare. His dissertation will explore the costs of caring incurred by family caregivers of community-dwelling persons living with dementia in Canada. This is Husayn's first year serving on the CAHSPR Student Working Group. He is also involved with the North American Observatory on Health Systems and Policies (NAO) where he contributes to comparative health systems and policy research.

Husayn Marani en est à sa deuxième année de doctorat à l'Institut des politiques, de la gestion et de l'évaluation de la santé de l'Université de Toronto. Il est titulaire d'une maîtrise ès sciences en politiques de la santé de la London School of Economics et d'un baccalauréat en sciences de la santé de l'Université Western en Ontario. Ses recherches portent sur les politiques de santé comparatives, les soins sociaux, la protection de la santé sociale et le bien-être des proches aidants. Sa thèse portera sur le coût des soins dispensés par les proches aidants de personnes atteintes de démence qui vivent dans une collectivité canadienne. Il s'agit de sa première année en tant que membre du Groupe de travail des étudiants de l'ACRSPS. Il participe également à l'Observatoire nord-américain des systèmes et des politiques de santé (NAO) où il contribue à la recherche comparative sur les systèmes et les politiques de santé.